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 BROI.0012.3.5.2018 

 

 

Protokół nr 31/18 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

z dnia  10 sierpnia  2018  roku 

 

 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Karol Matusiak Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu dnia 10 

sierpnia 2018 roku o godzinie 8:10
 
otworzył obrady Komisji  Edukacji, Kultury. Powitał 

członków Komisji, Pana Wicestarostę – Marka Jaskulskiego oraz Panią Naczelnik Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych – Monikę Leśniewską. 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

6 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali porządek obrad. Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad:  

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 30/18 z dnia 18 czerwca 2018 r.  

5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  nadania imienia 

Św. Jana Pawła II Liceum Ogólnokształcącemu dla Dorosłych  oraz Szkole Policealnej 

wchodzącym w skład Zespołu Szkół w Kowalu.  

6) Sprawy różne.  

7) Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku innych propozycji. Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

porządku obrad, składającego się z 7 punktów porządku obrad i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-6 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco:  
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1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 30/18 z dnia 18 czerwca 2018 r.  

5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  nadania imienia Św. 

Jana Pawła II Liceum Ogólnokształcącemu dla Dorosłych  oraz Szkole Policealnej wchodzącym 

w skład Zespołu Szkół w Kowalu.  

6) Sprawy różne.  

7) Zamknięcie obrad Komisji. 

 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 29/18 z dnia 21 maja 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, iż z ostatniego posiedzenia komisji został 

sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego protokołu? Uwag nie 

było, dlatego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu 28/18 z dnia 21 maja 2018 roku 

i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 6 

Przeciwko – 0  

Wstrzymało się – 0 

Na podstawie przeprowadzonych głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 29/18 z dnia 21 maja 2018 roku został przyjęty.  
 

5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  nadania imienia 

Św. Jana Pawła II Liceum Ogólnokształcącemu dla Dorosłych  oraz Szkole Policealnej 

wchodzącym w skład Zespołu Szkół w Kowalu.  
 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  nadania imienia Św. Jana Pawła II 

Liceum Ogólnokształcącemu dla Dorosłych  oraz Szkole Policealnej wchodzącym w skład 

Zespołu Szkół w Kowalu. Przewodniczący Komisji poprosił Naczelnika Wydziału Edukacji i 

Spraw Społecznych o przedstawienie tematu.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że Rada Pedagogiczna 

Zespołu Szkół w Kowalu oraz Samorząd Słuchaczy Zespołu Szkół w Kowalu złożyła 

wspólny wniosek wraz z uzasadnieniem o nadanie szkołom, wchodzącym w skład Zespołu 

Szkół w Kowalu, imienia Świętego Jana Pawła II. Powołana w Zespole Szkół Komisja w 

której skład weszli przedstawiciele w/w organów szkoły oraz pracownicy administracji i 

obsługi opracowała procedurę wyboru patrona szkół Zespołu Szkół. W wyniku 

przeprowadzonych działań podjęto decyzję o wyborze Św. Jana Pawła II na patrona Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Kowalu oraz 

Szkoły Policealnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Kowalu. Św. Jan Paweł II budował 

cywilizację miłości, był niekwestionowanym autorytetem moralnym. Zespół Szkół w Kowalu 

kształci w swoich szkołach osoby dorosłe a Św. Jan Paweł II motywował swoją postawą do 

wysiłku i odpowiedzialności w kształtowaniu i doskonaleniu własnych charakterów. Nadanie 

imienia Liceum Ogólnokształcącemu dla Dorosłych jak i Szkole Policealnej Papieża Polaka 

ma wspierać osoby w niej uczące się do podejmowania wysiłku w kształtowaniu własnego 

charakteru i pracy na rzecz innych. Imię szkole nadaje organ prowadzący szkołę na wspólny 
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wniosek rady pedagogicznej, samorządu uczniowskiego. Nadanie imienia szkole należy do 

kompetencji Rady Powiatu.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy to było tak pilne, że musi zostać to podjęte jeszcze 

przed rozpoczęciem roku szkolnego? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że jeśli powiat chce, 

aby szkoła od 1 września mogła funkcjonować z nadanym imieniem to jest ostatni moment, 

żeby taką uchwałę podjąć. Naczelnik powiedziała, że projekt uchwały był tworzony 10 lipca 

natomiast 20 i 26 lipca weszły zmiany ustawy o samorządzie powiatowym w związku z 

powyższym naczelnik zaproponowała, aby to uzupełnić i prawidłowy zapis powinien 

brzmieć: Dz. U. z 2018 r. poz. 995, 1000, 1349 i 1432.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za tym, aby uzupełnić publikator 

ustawy o samorządzie powiatowym, którego prawidłowy zapis brzmi:  Dz. U. z 2018 r. 

poz. 995, 1000, 1349 i 1432 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-6 

Przeciw-0m 

Wstrzymało się-0 

Następnie Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  nadania imienia Św. Jana Pawła 

II Liceum Ogólnokształcącemu dla Dorosłych  oraz Szkole Policealnej wchodzącym w skład 

Zespołu Szkół w Kowalu wraz ze zgłoszonymi poprawkami i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-6 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  nadania imienia Św. 

Jana Pawła II Liceum Ogólnokształcącemu dla Dorosłych  oraz Szkole Policealnej 

wchodzącym w skład Zespołu Szkół w Kowalu 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  nadania imienia Św. Jana Pawła II Liceum 

Ogólnokształcącemu dla Dorosłych  oraz Szkole Policealnej wchodzącym w skład Zespołu 

Szkół w Kowalu stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

             

 

8) Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy, które 

należałoby poruszyć w tym punkcie obrad? 

Przewodniczący Komisji zapytał, na jakim etapie jest przygotowywanie projektu uchwały w 

sprawie ustalenia regulaminu dla uczniów wyróżniających.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że po analizie 

orzeczeń sądowych i analizie prawnej powiat nie ma delegacji do podjęcia uchwały w sprawie 

udzielania stypendiów dla uczniów szkół powiatowych. Udzielenie stypendiów dla uczniów 

mieszkających na terenie powiatu daje możliwości zawężenia tego stypendium. Tzn. jeśli rada 

by to uchwalała to nie można wpisać nawet meldunku osoby, która oświadcza, że mieszka na 

terenie powiatu i jest uprawniona do pozyskiwania takiego stypendium. Ustawa o systemie 

oświaty art. 90 g daje możliwość dyrektorom szkół do wnioskowania do porozumienia się z 

organem prowadzącym w sprawie ustalenia stypendium szkolnego. Dyrektorzy szkół złożą 

takie wnioski. W art. 90 g jest ustalony skład komisji. Będą to stypendia nie udzielane przez 

powiat, starostę, tylko przez dyrektora szkoły ze środków zabezpieczonych w budżecie 
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powiatu. Takie stypendium można przyznać uczniom szkół prowadzonym przez powiat bez 

podejmowania stosownych uchwał poza zmianami w budżecie. Jest to stypendium dla 

każdego ucznia raz w semestrze w wysokości dwóch świadczeń wychowawczych to jest 

około 280 zł. Takie stypendia można byłoby przyznać w porozumieniu z dyrektorami szkół 

nie jednemu, ale kilku uczniom szkół prowadzonych przez powiat. Jeśli zostaną podjęte takie 

kroki i radni będą optowali za tym, aby stypendia udzielać wszystkim uczniom szkół 

ponadgimnazjalnych, którzy są mieszkańcami powiatu to wtedy  będzie musiał powstać 

program lokalny, który musi zostać przyjęty wraz ze stosownymi uchwałami. W tych 

uchwałach po konstelacjach z radcami prawnymi nie można wprowadzić żadnych ograniczeń. 

Wtedy wszyscy, którzy okażą się świadczeniem, że są mieszkańcami powiatu włocławskiego 

będą mogli o takie stypendium wystąpić.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy dobrze rozumie, iż dalsza procedura uchwalania tego 

regulaminu została wstrzymana? Jedno podjęcie było nieudane, teraz należałoby uchwalić 

program.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że naczelnik chciała 

się dowiedzieć, czy intencją jest, aby wszyscy, którzy oświadczą, że są mieszkańcami 

powiatu mieli prawo do udzielania stypendium.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że jeśli się nie myli to taka myśl przewodnia była, że te 

stypendia miały być dla mieszkańców powiatu włocławskiego. Jeśli chodzi o uczniów szkół 

powiatowych to nie będzie potrzeby ustalania regulaminu i tym będą zajmować się 

dyrektorzy,ale według Przewodniczącego Komisji powinien być regulamin, który będzie 

ujednolicony dla wszystkich szkół, te kryteria były jednakowe dla wszystkich szkół 

prowadzonych przez powiat włocławski.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że te kryteria są już 

ustalone w art. 90 g ustawy o systemie oświaty. Tam jest ustalone, że ma zostać powołana 

komisja stypendialna, jaka powinna być średnia ocen, jaka powinna być ocena z zachowania i 

jaka jest kwota stypendium. Kwota stypendium może być niższa, ale nie może przekraczać 

kwoty dwukrotnego zasiłku wychowawczego. Ta kwota będzie ustalana z organem 

prowadzącym. Prawdopodobnie nikt tej kwoty nie będzie ograniczał i będzie to kwota 

maksymalna. Mogłoby być to około 300 zł miesięcznie. W ramach jakiejś rezerwy można 

sobie pozwolić, aby 5 uczniów z każdej szkoły  raz na semestr takim stypendium 

wynagrodzić. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy dyrektorzy wiedzą o takich środkach?  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że tak. Środki w 

rezerwie nie są jeszcze zabezpieczone. Zostaną zabezpieczone na wniosek dyrektorów i 

umieszczone odpowiednio w budżecie. Naczelnik ma nadzieje, że te wnioski dyrektorów 

zaraz po naradzie wrześniowej zostaną złożone.  

Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu członków komisji w  sprawie uchwalenia 

stypendium dla zdolnych uczniów mieszkających na terenie powiatu włocławskiego.  

Radny Wojciech Rudziński uważa, że poprzez stypendium należy promować szkoły 

powiatowe.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że radny Tomasz Chymkowski złożył wniosek, aby 

oprócz szkół powiatowych stypendia były również dla uczniów powiatu włocławskiego. Taka 

była intencja.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że można stworzyć 

taki program lokalny tylko tak naprawdę nagradzani są uczniowie, którzy odchodzą z powiatu 

włocławskiego do innych szkół. Uczniowie tacy mają możliwość uzyskania stypendium 

Prezydenta Włocławka, Premiera Rady Ministrów oraz Marszałka Woj. Kujawsko-

Pomorskiego. Czy jest potrzeba, aby Ci uczniowie dodatkowo byli honorowani? Jeśli ktoś 

oświadczy, że właśnie przebywa na terenie powiatu włocławskiego tzn., że już jest 

zobligowany do tego, żeby złożyć wniosek o stypendium. Naczelnik ma tu pewną 

wątpliwość. W projekcie uchwały naczelnik wpisała – okazanie się meldunkiem i taki zapis 
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nie może postać bo to jest ograniczenie wolności konstytucyjnej. W żaden sposób nie można 

ograniczyć dostępu do tych stypendiów. Czy taka jest idea tego programu stypendialnego? 

Naczelnik zapoznała się z orzecznictwem, rozmawiała z różnymi radcami prawnymi. Jeśli 

chodzi o szkoły podstawowe to nie były one ujęte w żadnym projekcie uchwały. Była mowa 

tylko o uczniach szkół ponadgimnazjalnych i ponadpodstawowych. Należy się zastanowić w 

jakim iść kierunku, czy powiat chce promować uczniów szkół powiatowych, czy ogólnie 

promować uczniów, którzy mają szeroki dostęp do programów stypendialnych.  

Radny Tomasz Chymkowski zaproponował, aby zorganizować odrębne posiedzenie komisji 

w tej materii bez względu na to, ze będzie sesja, czy nie. Radny pamięta dyskusje. Naczelnik 

ma racje. Można powiedzieć ze uczniowie maja możliwość korzystania z innych stypendiów. 

Idea była taka, że radni nie patrzą z punktu widzenia tego kto jest przypisany do jakiej szkoły 

tylko chodzi o inwestowanie człowieka z terenu powiatu włocławskiego. Jeśli powiat pokaże, 

że jest bardziej otwarty na innych uczniów to poprzez to będzie promowany powiat. Jak teraz 

powiedzieć uczniom, którzy nie są uczniami szkół powiatowych a są mieszkańcami powiatu, 

że nie mogą założyć wniosku o stypendium mimo, że mają lepsze wyniki od tych uczniów. 

Od promocji szkół są dyrektorzy i to oni powinni zadbać o promocje tak, aby nabory były w 

taki sposób przeprowadzone, aby spełniły oczekiwania zarówno  dyrekcji jak i zarządu jak i 

samych radnych. Powiat jest od tworzenia wizerunku powiatu. Starosta zawsze mówi o tym, 

że rynek pracy jest ważny. Rynek pracy też jest ważny w kontekście ucznia, który daną 

placówkę opuszcza. Nie tworzy się stypendium tylko dla absolwentów własnych szkół. Radny 

rozumie, że nie można przypisać konkretnej miejscowości, ale miejscem jest szkoła. Na 

terenie powiatu są jednostkowe przypadki osób mieszkających w internacie z odległych 

miejscowości. Radny  się nie upiera, że tak ma być, ale należy znaleźć rozwiązanie, jakiś 

złoty środek. Komisja zastanawia się też nad tym, czy jedno stypendium wyklucza drugie. 

Skoro ktoś dostaje stypendium marszałka nie otrzyma tego stypendium. Radny jest za tym, 

aby nie dublować tych stypendiów.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że nie można robić 

wykluczenia. 

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że to komisja ocenia, że ktoś dostał stypendium 

Marszałka to nie dostanie tego i wówczas można docenić innego ucznia. Z równie dobrymi 

wynikami, który takiego stypendium nie otrzymał.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że w regulaminie nie 

może to być wpisane. 

Radna Alicja Sadowska powiedziała, że jeśli ma być promowana młodzież powiatu to winna 

być również promowana ta młodzież, która nie tylko chodzi do szkół powiatowych, ale do 

wszystkich innych szkół biorąc pod uwagę miejsce zamieszkania uczniów. Jeśli chodzi o 

szkoły powiatowe to te szkoły, które są na obrzeżach powiatu przyciągają również młodzież z 

innego województwa, z innych powiatów. W ZS w Izbicy Kujawskiej, w ZS w Chodczu, w 

ZS w Kowalu są uczniowie, którzy wcale nie są miejscem zamieszkania związani  z 

powiatem włocławskim tylko związani są z innym powiatem, a nawet województwem.  O 

taką intencje chodziło Pani Naczelnik.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że jeśli ma być 

stworzony lokalny program wsparcia młodzieży to będzie traktowany miejscowo i będzie 

dotyczył on terytorium powiatu. Pojawia się pytanie czy uczeń, który uczęszcza do szkoły 

powiatowej, a nie mieszka na terenie powiatu może zostać objęty programem? To są 

naprawdę niuanse prawne, że trudno wywarzyć złoty środek i tak napisać program, żeby nie 

została on podważon. Lokalny Program wspierania edukacyjnego uzdolnionej młodzieży 

musi zostać przyjęty. Bez tego lokalnego programu nie można podjąć żadnej innej uchwały 

dotyczącej stypendiów.  

Przewodniczący Komisji zapytał na czym polega trudność stworzenia takiego programu? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że trudności są dwie 

po pierwsze, że bazuje się tylko na przepisach wprowadzających prawo oświatowe, ponieważ 
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system oświaty i te art. za chwile wygasną jak i cały system oświaty, czyli bazuje się na 

przepisach przejściowych. Byłyby to chwilowe uchwały, który wygasną, ponieważ  straci 

moc podstawa prawna. Program lokalny musi być tak stworzony, że po pierwsze musi być on 

aktem prawa miejscowego i nie można wpisać żadnych ograniczeń, które chciano by zawrzeć. 

Program ma być otwarty i nie może ograniczać żaden sposób dostępu do stypendiów, czy 

systemu nagród.  

Radny Tomasz Chymkowski zapytał, czy wnioskodawcą w każdym programie będzie 

defacto uczeń bądź jego opiekun prawny, czy dyrektor szkoły.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że wnioskodawca 

może być zarówno dyrektor jak i sam uczeń. Musi to być mieszkaniec powiatu. Problemem 

jest to, jak stwierdzić , czy dany uczeń faktycznie jest mieszkańcem powiatu. Tu zaczyna się 

problem. Jedyną podstawą jest oświadczenie ucznia. 

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy szkoły w  swoich budżetach mają jakieś środki na 

stypendia?  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że muszą złożyć 

wnioski o takie środki do Rady Powiatu. W związku z planowanym udzieleniem stypendiów 

szkolnych wnosi się o zabezpieczenie środków w budżecie i takie zmiany w uchwale 

budżetowej zostają dokonane.  

Radna Alicja Sadowska powiedziała, że jeśli powiat chce pomóc swym uczniom to niech 

dyrektorzy zwrócą się o takie środki i w ramach własnych szkół tym uczniom, którzy 

faktycznie zasługują na takie szczególne wyróżnienie rady pedagogiczne i dyrektorzy 

przyznają dodatkowe pozyskane na ten cel środki.  

Przewodniczący Komisji powiedziała, że są szkoły na terenie powiatu włocławskiego np. ZS 

w Starym Brześciu, w ZS w Kowalu, gdzie organem prowadzanej jest Ministerstwo 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Tam też są zdolni uczniowie, którzy w ramach stypendium, które 

jest dla uczniów mieszkających na terenie powiatu włocławskiego mogliby również otrzymać.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że komisja sugerowała dwa filary. I filar to 

uczniowie szkół powiatu włocławskiego. II filar zdolna młodziej z powiatu włocławskiego 

ucząca się w innych szkołach.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że na dzień dzisiejszy 

dyrektorzy szkół będą zobligowani do wystąpienia o środki dla uczniów szkół powiatowych. 

Będą dalsze prace nad przyjęciem lokalnego programów wsparcia. Naczelnik obawia się 

przejściowych przepisów. Naczelnik powiedziała, że jeśli komisja ma takie życzenie to do 

momentu przyjęcia projektu uchwały budżetowej takie programy jeśli macie taką intencje 

zostaną przyjęte. To wymaga czasu, żeby nie popełnić administracyjnego błędu. Musi zostać 

przyjęty program, a później projekt uchwały. W projekcie regulaminu nie może być zapisów 

dotyczących komisji. To jest przekroczenie uprawnienia rady powiatu jeśli chodzi o 

wyznaczenie składu komisji. Część uchwał jest narażona na uchylenie ze strony wojewody.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że te prace powinny być dalej kontynuowane. Jeśli jest 

potrzebne stworzenie programu dla promowania zdolnych uczniów z powiatu włocławskiego 

trzeba to robić i kontynuować.  

Wicestarosta powiedział, że nie powinni dzielić szkół, czy prowadzone są przez powiat czy 

ministerstwo. To jest  młodzież  z terenu powiatu włocławskiego. Wchodzenie w obce wojew. 

i obce  powiaty mogą stanowić problemy prawne i organizacyjne. Wicestarosta jest za  tym, 

żeby wszystkie szkołom znajdującym się na terenie powiatu ponadpodstawowym umożliwić 

otrzymywanie nagród. 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że w szkołach podlegających pod ministerstwo 

dyrektor ma budżet na dany rok i widzi, że ma dużo pieniędzy i sam ustala kwotę 20 000  zł 

czy 30 000 zł na stypendia.  

Radny Wojciech  Rudziński zapytał jak wygląd nabór na dzień dzisiejszy w szkołach 

ponadgimnazjalnych? 
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Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że w każdej szkole 

ponadgimnazjalnej prowadzonej przez powiat włocławski zostanie utworzona pierwsza klasa. 

Od 18 do 25 uczniów. Jeszcze dokumenty wpływają i zabierane. To są tylko dane 

szacunkowe wynikające z informacji dyrektorów szkół. W tym roku nie uda się otworzyć 

dwóch klas w ZS w Chodczu, ale z tego powodu, że ZSA we Włocławku otworzył trzy 

dodatkowe klasy technik logistyk, maja podpisaną umowę  wojskami w Bydgoszczy i bardzo 

dużo uczniów zrezygnowało ze szkoły powiatowej na rzecz szkoły włocławskiej.  

Więcej głosów nie było. 

 

 

 

9) Zamkniecie obrad Komisji 

 

Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał 10 sierpnia 

2018 roku o godzinie 8:45   zamknięcia obrad Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

 

    Przewodniczący Komisji  

Edukacji, Kultury i Sportu 

 

           Karol Matusiak 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Grzegórska ………………………… 


